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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
Dato: 15.4.24 
Tidspunkt: 17.00-19.00 
Ordstyrer: 
Referent: 

Deltagere:  
Forældrerepræsentanter: Kira, William, Majken, Maibritt, Anna, Mads, Stine 
Elevrepræsentanter: Jökull 

Medarbejderrepræsentanter: Kirstine, Tove 

Ledelse: Trine, Jan, Sofie (referent) 

Fraværende: 
Dagsorden 
Hvad handler punktet om, er der sær- 
lige ansvarlige, gæster og er det til ori- 
entering (O), drøftelse (D) eller beslut- 
ning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, an- 
givelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem og hvordan? 

1. Valg af ordstyrer og godken- 
delse af dagsorden (B) 

5 min. Kira blev valgt som ordstyrer, og dagsorden blev godkendt. 

2. Nyt fra elevrådet 10 min Der blev refereret fra sidste uges elevrådsmøde. 
 
Eleverne har talt om Skolebestyrelsens princip for brug af mobiltelefoner, 
da de oplever, at elever gemmer deres telefoner hjemme og går hjem i 
pauserne og henter denm. 
Eleverne ønsker sig mobilerne tilbage i pauserne af trivselsmæssige og 
praktiske årsager. De påpeger at de mangler betalingskort og ur, når de 
forlader skolen. De store elever ønsker sig flere aktivitetsmuligheder, så 
de kan foretage sig noget i pauserne i skolegården. 
 
Der blev fra forældre- og medarbejderside spurgt til, hvilke 
aktivitetsmuligheder, eleverne oplever vil kunne  hjælpe til at skabe gode 
analoge fællesskaber. Jökull (og Tove) tager spørgsmålet med tilbage i 
elevrådet. 
 
Elevrådet ønsker sig indeordning igen i en eller anden form. Det blev fra 
ledelsen nævnt, at man i indeværende skoleår har imødekommet 
muligheden frem til påske.  
 
Elevrødderne foreslår forskellige konkrete indkøb for et evt. overskud fra 
Minisamfund. Ledelsen oplyste, at overskuddet var beskedent pga.  
udgifter til materialer. 
 
Idé om en bolddag i stedet for udskolingsdag/motionsdag blev 
videregivet til personalet. Elevrådet nævnte, at en ”bolddag” er en dag, 
hvor man på tværs af klasserne er sammen om en masse forskellige 
boldspil. 

3. Fokus på skolepatruljens stærke 
indsats for en tryg skolevej, 
hvordan får vi endnu flere med 
ombord? (O+D) 

10 min Der blev udtrykt stor anerkendelse af skolepatruljens daglige indsats for 
skolens trafiksikkerhed. Der er brug for flere elever til at løfte 
skolepatruljeopgaven, da flere elever p.t. har vagt flere dage om ugen.   
 
Udbytte for eleverne: 

- Det sociale aspekt 
- Sikker trafik og Lærerstandens brandforsikring har et show, hvor 

man kan vinde ting. 
- Årlig Tivolitur med skolepatruljen. 

 
 
Det blev diskuteret, hvilke tiltag man kan gøre for at tale skolepatruljen 
op. Fx bringe det med til fællessamling, sætte det på som ’skal’-opgave 
på en særlig årgang eller have skolepatrulje på flere årgange og flere 
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aktiviteter for skolepatruljen. 
 
Ledelsen sørger for at holde møde med eleverne i skolepatruljen for at 
det bliver undersøgt, hvad  der kan gøre det mere attraktivt og 
anerkende indsatsen 

4. Status (O) for arrangementer: 
a)   Mini Samfund (april) 

10 min Enighed om, at det var en fed uge! 
De store, går med de små, alle hjælper alle.  
 
Til næste gang vil det være godt at have en opmærksomhed på, hvordan 
man løser udfordringen med at have mange mennesker indenfor til 
torsdagens fællesarrangement. Kan man være udenfor, kan man fordele 
værkstederne på en anden måde eller andre løsninger? 
 
Elevrådets tilbagemelding: 

- De fleste elever synes, det var fedt. 
- Ønske om mere tid til besøg 
- Ønske om flere madsteder 
- Ønske om at have en lignende uge hvert år 
- Ønske om mere indflydelse på programmet – elevrådet vil gerne 

hjælpe – også i planlægningsfasen 
 

5. Opfølgning på udkast til budget for 
2024, herunder orientering om 
forbrug i indeværende år. 
(O+D+B) (bilag udsendes) 

40 min Den økonomiske situation blev opsummeret af ledelsen. 
 
Økonomien blev gennemgået med forbrug frem til nu og hvilke midler, 
der er tilbage til resten af året. Det blev diskuteret, om der er nogle 
måder og områder, der kan spares på. 
 
Det blev indskærpet, at der fremover vil være større fokus på  

- Elevcomputere, der ikke bliver passet ordentligt på (fx uden 
hængelås på lockers i klasserne) 

- Hærværk: fx ruder i dørene, der går i stykker.  
 

Der kom et forslag om en barometerløsning med det formål at visualisere 
det beløb, vi har til rådighed  til ting til eleverne, hvor det vises, at penge  
bliver trukket fra, hvis der er hærværk. Formålet er at vise eleverne, at 
penge kun kan bruges én gang. Penge, der skal bruges på at erstatte ting, 
som går i stykker, kan ikke også bruges fx udendørsmøbler til gården og 
bordfodbold. Ledelsen går videre med idéen. 
 
Skolen er på økonomisk handleplan. 
 

6. Ansættelse af souschef pr. 1. 
august 2024 (O+D+B). 

 

Drøftelse af udkast til stillingsop- 
slag og nedsættelse af ansæt- 
telsesudvalg. (bilag udsendes) 

15 min Der nedsættes ansættelsesudvalg, der består af ledelsen, to 
forældrerepræsentanter, Maibritt og Kira, forvaltningsrepræsentant og 
to medarbejderrepræsentanter 
 
Udkastet til stillingsopslag til souschef blev drøftet, og ledelsen tog 
kommentarerne med tilbage. 

7. Nedsættelse af udvalg til udar- 
bejdelse af obligatorisk princip for 
arbejdets fordeling blandt det 
undervisende personale (B) 

10 min Udvalget blev nedsat med følgende medlemmer:  
- Trine (skoleleder) 
- Henrik (medarbejderrepræsentant) 
- Anna, Kira (forældrerepræsentanter) 

 
Jökull spørger i elevrådet, om nogle har lyst til at være med i udvalget. 

 
8. Meddelelser(O) 

- Formanden 
- Medarbejderrepræsentan- 

terne. 
- Skolens ledelse 

10 min. Invitation til dialogmøde med børne- og ungeborgmesteren og BUU den 
28. maj 2024, kl. 16.45-19.00. Temaet er børn- og unges trivsel med fo- 
kus på ”Hvordan kan forældre være med til at skabe stærkere børnefæl- 
lesskaber i skolen?” Hele skolebestyrelsen er velkommen. 

9. Punkter til næste møde(r):  Næste møde er d. 21. maj. 
• Evaluering af meddelelsesbog i praksis (feedback fra elever, foræl 

dre, medarbejdere og ledelse – hvad virker/virker ikke?) 
• Offentliggørelse af vores tiltagsplan til opfølgning på 

skoleudvik- lingssamtale 2023 – og kickstart af arbejdet med 
skoleudvikling 

• Udestående principper: 



 Princip for elevernes praktik 
 Princip for skolens samarbejde med lokalsamfundet, virksomheder, 

idræts- og foreningsliv, musikskoler mv. 

10. Evt. 5 min. Der blev rejst en forældrehenvendelse på vegne af 6. årgang ang.: 
- Udetilladelse med forslag om reduktion i udskolingens adgang til at 

forlade skole i 1,5 time om dagen ud af en skoledag på 6-7 timer. 
Ordningen opleves ikke til gavn for fællesskabet og klassernes 
trivsel. Det ønskes, at skolebestyrelsen drøfter, hvordan ordningen 
kan indskrænkes.   

-  
Det blev nævnt, at beslutningen herom ikke skulle tages på dagens 
møde. Procesmæssigt vil der således i givet fald skulle udarbejdes et 
udkast til princip, som skal drøftes i skolebestyrelsen med input også fra 
elever og lærere. 
  

- Firewall 
Der blev orienteret om, at der er firewall på visse hjemmesider, men at 
man via nogle søgemaskiner kan bypasse dem. 
 

11. Fortrolig orientering om diverse 5 min  
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